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Protokół Nr 38/2025 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Gorzowskiego, 

które odbyło się w dniu 29 maja 2025 r., 

w Starostwie Powiatowym w Gorzowie Wlkp., przy ul. J. Pankiewicza 5-7. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: Krzysztof Karwatowicz – Starosta, Zbigniew Surma – Wicestarosta, 

Agnieszka Hołubowska – członek Zarządu, Mariusz Śpiewanek – członek Zarządu, Andrzej Legan 

– członek Zarządu, Karolina Andrzejak – Sekretarz Powiatu, Liliana Tarasiuk – Skarbnik Powiatu, 

Magdalena Harasimowicz – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji, Monika Klimczak 

– Starszy Inspektor w Wydziale Spraw Społecznych i Promocji, Franciszek Ludniewski – 

Kierownik Biura Organizacji Ruchu. 

 

Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz o godz. 13:00 otworzył posiedzenie Zarządu Powiatu, 

powitał obecnych oraz przedstawił tematykę posiedzenia: 

 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 36/2025 z posiedzenia Zarządu Powiatu Gorzowskiego, które 

odbyło się 21 maja 2025 roku.  

2. Zatwierdzenie protokołu nr 37/2025 z posiedzenia Zarządu Powiatu Gorzowskiego, które 

odbyło się 26 maja 2025 roku. 

3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu 

Gorzowskiego Raportu o stanie Powiatu Gorzowskiego za 2024 rok. 

4. Wniosek Sołectwa Świerkocin o dofinansowanie 80 rocznicy zasiedlenia Świerkocina przez 

mieszkańców parafii Rychcice. 

5. Wniosek Sołtysa i Rady Sołeckiej Czechowa o dofinansowanie spotkania opłatkowego, 

wigilijnego. 

6. Wniosek Radnej Gminy Santok o dofinansowanie Turnieju Tenisowego dla początkujących. 

7. Wniosek Ochotniczej Straży Pożarnej w Santocku o dofinansowanie imprezy „Wakacje czas 

start”. 

8. Wniosek Stowarzyszenia Koła Gospodyń Wiejskich „Szarlotka” w Baczynie o 

dofinansowanie jubileuszu 5-lecia Zespołu „Baczyńskie Szarlotki”. 

9. Wniosek Sołtysa wsi Baczyna o dofinansowanie Turnieju E-Sport w Piłkę nożną. 

10. Wniosek Sołectwa Lubiszyn o dofinansowanie imprezy Eko- Festyn rodzinny. 

11. Sprawy bieżące. 

 

Ad.1. Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu nr 

36/2025 z posiedzenia Zarządu Powiatu Gorzowskiego, które odbyło się w dniu 21 maja 2025 

roku? 

  

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. protokół. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili protokół nr 36/2025 z posiedzenia  Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 21 maja 2025 r. 

 

Ad.2. Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu nr 

37/2025 z posiedzenia Zarządu Powiatu Gorzowskiego, które odbyło się w dniu 26 maja 2025 

roku? 
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Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. protokół. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili protokół nr 37/2025 z posiedzenia  Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 26 maja 2025 r. 

Ad.3. Karolina Andrzejak przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu Gorzowskiego Raportu o stanie Powiatu 

Gorzowskiego za 2024 rok. Zgodnie z art. 30 a ust 1 i 2 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r.  

o samorządzie powiatowym oraz § 58 a ust. 1 Uchwały Nr 202/XXXIX/2018 Rady Powiatu 

Gorzowskiego z dnia 24 września 2018 roku w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Gorzowskiego 

zarząd powiatu co roku do 31 maja przedstawia radzie powiatu raport o stanie powiatu. Raport 

obejmuje podsumowanie działalności zarządu powiatu w roku poprzednim, w szczególności 

realizację polityk, programów i strategii, uchwał rady powiatu i budżetu obywatelskiego. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz przekazał, że jeśli podczas Sesji Rady Powiatu pojawią się 

jakieś uwagi dotyczące zawartości raportu, Rada będzie mogła przyjąć raport z pominięciem części, 

co do których nie uda się wypracować zgody.  

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu Gorzowskiego Raportu o stanie Powiatu Gorzowskiego 

za 2024 rok. Uchwała otrzymała nr 72/2025.  

 

Ad. 4. Radna Agnieszka Hołubowska zapytała, czy w dniu dzisiejszym będzie dyskusja i 

głosowanie nad nową wersją regulaminu dofinansowania imprez i przedsięwzięć, żeby mógł wejść 

w życie od 1 czerwca br? Ponieważ nowa, zmieniona wersja bardzo jej się podoba – nacisk jest 

położony na realizację strategii Powiatu Gorzowskiego, a więc na sport i kulturę.  

Mariusz Śpiewanek poprosił, aby wprowadzić zmianę regulaminu na kolejne posiedzenie Zarządu.  

 

Monika Klimczak przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Sołectwa Świerkocin  

o dofinansowanie 80 rocznicy zasiedlenia Świerkocina przez mieszkańców parafii Rychcice. 

Wniosek został złożony prawidłowo pod kątem formalnym i został zaopiniowany pozytywnie. 

Wnioskowano o 800zł dofinansowania oraz przekazanie gadżetów promocyjnych Powiatu.  

 

 Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek Sołectwa Świerkocin o dofinansowanie 80 

rocznicy zasiedlenia Świerkocina przez mieszkańców parafii Rychcice. Przyznana kwota 

dofinansowania to 500zł oraz przekazanie gadżetów promocyjnych. 

  

Wniosek Sołectwa Świerkocin o dofinansowanie 80 rocznicy zasiedlenia Świerkocina przez 

mieszkańców parafii Rychcice stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5. Monika Klimczak przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Sołtysa i Rady Sołeckiej 

Czechowa o dofinansowanie spotkania opłatkowego, wigilijnego. Wniosek został złożony 

prawidłowo pod kątem formalnym i został zaopiniowany pozytywnie. Wnioskowano o 1000zł 

dofinansowania. 
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 Radna Agnieszka Hołubowska zaproponowała zmniejszenie wysokości dofinansowania do 

500zł. 

 

 Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek Sołtysa i Rady Sołeckiej Czechowa  

o dofinansowanie spotkania opłatkowego, wigilijnego. Przyznana kwota dofinansowania to 500zł. 

  

Wniosek Sołtysa i Rady Sołeckiej Czechowa o dofinansowanie spotkania opłatkowego, wigilijnego 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. Monika Klimczak przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Radnej Gminy Santok  

o dofinansowanie Turnieju Tenisowego dla początkujących. Wniosek został złożony prawidłowo 

pod kątem formalnym. Wnioskowano o 1000zł dofinansowania.  

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek Radnej Gminy Santok o dofinansowanie 

Turnieju Tenisowego dla początkujących z jednoczesnym wskazaniem Wnioskodawcy kategorii 

nagród, jakie mogą być za tę kwotę zakupione.  

 

Wniosek Radnej Gminy Santok o dofinansowanie Turnieju Tenisowego dla początkujących, stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7. Monika Klimczak przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Santocku o dofinansowanie imprezy „Wakacje czas start”. Wniosek został złożony prawidłowo 

pod kątem formalnym i został zaopiniowany pozytywnie. Wnioskowano o 1500zł dofinansowania.  

 

 Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek Ochotniczej Straży Pożarnej w Santocku  

o dofinansowanie imprezy „Wakacje czas start” z jednoczesnym zastrzeżeniem, aby informacje na 

temat działań promocyjnych zostały uzupełnione. Przyznana kwota dofinansowania to 1000zł. 

  

Wniosek Ochotniczej Straży Pożarnej w Santocku o dofinansowanie imprezy „Wakacje czas start”, 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. Monika Klimczak przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Stowarzyszenia Koła 

Gospodyń Wiejskich „Szarlotka” w Baczynie o dofinansowanie jubileuszu 5-lecia Zespołu 

„Baczyńskie Szarlotki”. Wniosek został złożony prawidłowo pod kątem formalnym i został 

zaopiniowany pozytywnie. Wnioskowano o 1000zł dofinansowania. 

 

 Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. wniosek. 
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Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek Stowarzyszenia Koła Gospodyń Wiejskich 

„Szarlotka” w Baczynie o dofinansowanie jubileuszu 5-lecia Zespołu „Baczyńskie Szarlotki”. 

Przyznana kwota dofinansowania to 500zł. 

  

Wniosek Stowarzyszenia Koła Gospodyń Wiejskich „Szarlotka” w Baczynie o dofinansowanie 

jubileuszu 5-lecia Zespołu „Baczyńskie Szarlotki”, stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. Monika Klimczak przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Sołtysa wsi Baczyna  

o dofinansowanie Turnieju E-Sport w Piłkę nożną. Wniosek został złożony prawidłowo pod kątem 

formalnym, wnioskowano o 1000zł dofinansowania. Jednocześnie wskazano, że wniosek nie 

wpisuje się w założenia i strategie Powiatu Gorzowskiego. 

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie odrzucili Sołtysa wsi Baczyna o dofinansowanie Turnieju E-

Sport w Piłkę nożną. 

  

Wniosek Sołtysa wsi Baczyna o dofinansowanie Turnieju E-Sport w Piłkę nożną, stanowi załącznik 

nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. Monika Klimczak przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Sołectwa Lubiszyn  

o dofinansowanie imprezy Eko-Festyn rodzinny. Wniosek został złożony prawidłowo pod kątem 

formalnym i został zaopiniowany pozytywnie. Wnioskowano o 1000zł dofinansowania. 

 

 Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek Sołectwa Lubiszyn o dofinansowanie 

imprezy Eko-Festyn rodzinny. Przyznana kwota dofinansowania to 1000zł. 

 

Wniosek Sołectwa Lubiszyn o dofinansowanie imprezy Eko-Festyn rodzinny, stanowi załącznik nr 9 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad.11. Sprawy bieżące 

 

 Liliana Tarasiuk przedstawiła i szczegółowo omówiła bilans skonsolidowany z wykonania 

budżetu Powiatu Gorzowskiego za rok 2024. Bilans zostanie wysłany do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej po zatwierdzeniu przez Zarząd Powiatu.  

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili bilans skonsolidowany z wykonania budżetu za rok 

2024.  

 

Bilans skonsolidowany za 2024 rok stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają jakieś sprawy 

bieżące? 

 

Radny Mariusz Śpiewanek zaprosił na posiedzenie Zarządu Franciszka Ludniewskiego – 

Kierownika Biura Organizacji Ruchu.  

Franciszek Ludniewski omówił sytuację dotyczącą problemów, jakie pojawiają się podczas 

przywożenia dzieci do przedszkola w Wawrowie. Samochody nagminnie tarasują wyjazd  
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z jednostki OSP. Jest to sprawa, która pojawia się od kilku lat i trudne jest wypracowanie 

rozwiązania. Lokalizacja przedszkola w Wawrowie uniemożliwia stworzenie większego parkingu  

w jego najbliższej okolicy. W związku z tym rodzice przywożący dzieci parkują w obrębie 

skrzyżowania, w okolicznych bramach i właśnie przed siedzibą OSP. Trzeba wskazać jednocześnie, 

że jednostka ta nie jest jednostką pierwszego reagowania i wyjeżdża zazwyczaj na interwencje 

mniej nagłe. Jest to jednak sytuacja, którą należałoby uregulować i dlatego z początkiem czerwca 

zostanie powołana Komisja Bezpieczeństwa i Porządku, która razem z policją i przedstawicielami  

z Gminy postara się wypracować rozwiązanie. Na dzień dzisiejszy montaż barierek utrudniających 

parkowanie przed jednostką może jeszcze bardziej skomplikować problem i zmniejszyć 

bezpieczeństwo w tamtym rejonie. Nie byłoby to na pewno rozwiązanie kompleksowe.  

Starosta Krzysztof Karwatowicz wskazał, że tak naprawdę problem polega na tym, że 

rodzice przywożący dzieci chcą jak najbliżej podjechać pod drzwi przedszkola. Około 20-30m dalej 

jest obszerny parking szkoły. 

 

 Starosta Krzysztof Karwatowicz poinformował, że po rozwiązaniu umowy z firmą, która 

miała realizować projekt montażu fotowoltaiki na trzech budynkach starostwa został ponownie 

złożony wniosek do Banku Gospodarstwa Krajowego o zmianę zakresu projektu. Udało się 

pozyskać środki na remont drogi w Ściechowie w kwocie 4,75 mln zł.  

 

 Radna Agnieszka Hołubowska powiedziała, że ma informację od Pani Sołtys z Mościc, że 

mieszkańcy tej miejscowości zbierają podpisy pod petycją przeciwko umieszczaniu emigrantów  

w szkole podstawowej w Mościcach. Petycja ta ma zostać dostarczona do Starostwa w najbliższym 

czasie. Jednocześnie wraca temat budynku Centrum Wsparcia Rodziny w Mościcach.  

Starosta Krzysztof Karwatowicz wspomniał o możliwych rozwiązaniach tematu CWR  

w Mościcach. 

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają jeszcze jakieś 

sprawy bieżące? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili więcej żadnych spraw bieżących. 

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz o godz. 13:40 zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

 

Lp. Imię i nazwisko Podpis 

1. Krzysztof Karwatowicz  

2. Zbigniew Surma  

3. Agnieszka Hołubowska  

4. Andrzej Legan  

5. Mariusz Śpiewanek   

 

 

 

Protokołowała: Beata Klepaczewska-Wojtas 


